

Ульпан в Рамат-гане!

Дорогие репатрианты мы рады сообщить вам об открытии ульпана в г. Рамат-Ган.

Ульпан предназначен для **выпускников ульпана алеф и выше**, заинтересованных в расширении своего словарного запаса и повышении уровня разговорного иврита, с целью влиться в израильский рынок трудоустройства и интеграции в израильское общество.

Ульпан предназначен для жителей Рамат Гана и субсидирован муниципалитетом города.

Ведет занятия дипломированный преподаватель, специалист с богатым опытом преподавания иврита.

Занятия будут проводиться в удобные **вечерние часы 18:30-20:00, по Вс и ВТ**, в здании школы «Уша», по адресу а- Маапиль 9, Рамат Ган.

Для записи обращайтесь в отдел репатриантов, по телефону:

03-6758486

Ульпан
субсидирован
муниципалите-
том!

אולפן בעיר רמת גן!

עולים יקרים, יחידת העולים שמחה לבשר לכם על פתיחתו של אולפן רמת מתקדמים בעיר רמת גן!

לפני תחילת הלימודים יתקיימו מבחני מיון בכדי ליצור קבוצה הומוגנית ככל האפשר, **תאריכי המבחנים: 27.1 בשעה 18:30 ו-8.2 בשעה 8:30**, המבחנים יתקיימו בבית ספר "אושא".

הלימודים יתקיימו בשעות הערב הנוחות **בימים א' וג' בין 18:30 ל-20:30** בבית הספר "אושא" בהמעפיל 9, רמת גן. תחילת לימודים: 22 בפבואר!

להרשמה נא ליצור קשר עם יחידת העולים של העירייה:

טל: **03-675848**

האולפן מיועד ל**בוגרי רמה א' ומעלה** אשר רוצים להרחיב ולחדד את העברית שלהם בכדי להשתלב בקלות ויעילות בשוק העבודה ובחברה הישראלית!

האולפן מסובסד ע"י עריית רמת גן לתושבי העיר!

תוכנית הלימודים מועברת על ידי מורה מוסמך בעל ניסיון עשיר בהוראת השפה העברית.

מסובסד ע"י
עריית רמת גן!

Ramat Gan Ulpan!

Dear Olim, The Olim department is happy to announce the opening of a Ramat Gan City Ulpan!

The Ulpan is designed for Olim who have successfully **completed level ALEF** and are looking to develop their Hebrew further in order to find employment and integrate in Israeli society.

The Ulpan is subsidized for Ramat-Gan residents by the municipality!

The studies will begin at February 22d.

The classes will be taught by a professional and experienced Hebrew teacher.

School days will be **Sunday and Tuesday 18:00-20:30** at USHA school, Hamaapil 9, Ramat-Gan.

Potential students will have to pass a required level examination on 27.1 18:30 or 8.2 18:00 at USHA school.

For registration please contact Ramat Gan Olim Department:

Tel: **03-6758486**

The Ulpan is
subsidized by the
municipality!

עיריית רמת-גן
אגף חינוך

היחידה לטיפול בתלמידים עולים ובני עולים

